
 

 

Ordstyrer: Thomas   

 

Referat 
 

 Emne Type Bilag Varig

hed 

Ansvar/referat 

1. Besøg af Tobias 

Jørgensen – 

næstformand i 

Børne og 

uddannelse 

D  60 

min. 

Spareforslag – lukke Ødis skole eller sammenlægning af 

klasser 

Vigtigt at bevare de små skoler - politikkerne vil de små 

skoler og vil udvikling ude i de små samfund 

Sammenlægning af klasser i Ødis, Fynslund og 

Skanderup-Hjarup 

Skolelederforeningen har budt ind med andre 

spareforslag i stedet for sammenlægningen 

Overveje at nedjustere grænsen på de 25 elever til 22 

elever 

Kommer nyt læserbrev inden weekenden 

Problematisk at skolechefen ikke har informeret de 

berørte skoler herunder Ødis. Økonomichefen skulle have 

givet besked efter aftale med skolechefen, men det skete 

ikke. Hvordan kan det undgås en anden gang så berørte 

skoler bliver inddraget i processen? 

Sammenlægning – fredet for lukning i denne 

valgperiode. 

Vigtigt at sørge for at skolen fortsat vælges til at de 

lokale. 

1,482 mio. skal spares. Besparelsen udløses af en ekstra 

udgift på specialområdet. 

 

Ødis Skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Skolebestyrelsesmøde for Ødis Skole 
Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

Tirsdag 

14.11.2022 

 

Ødis Skole 

 

16.15-18.00 

 

 

Faste deltagere 

Thomas Kjær, Terry Lake, Bente Andersen, Jakob Monrad Henningsen, 

Bodil Skov Jørgensen, Berit Ehlers, Sandra Bojsen, Rikke Andersen, 

Betina Storm Matthesen, Linda Bank Puggaard, Lise Lotte Jessen 

Hansen, Vivi Bejrholm Jano 

 

Suppleanter:  Camilla Pedersen, Thomas Nørregaard  

 

Elever:  

Elever deltager ikke denne gang 

 

Bemærkninger:  

Sandra fra bestyrelsen i børnehaven deltager under punkt 1 

Bodil og Bente er med online 

 

Afbud: 
 



 

  Side 2 

 

 

 

Skoleområdet kommer til at få tildelt flere penge næste 

år, men der skal spares på andre områder. 

Problematisk at sammenlægningen ændrer sig så når en 

klasse går ud, skal den nye 6. kl. sammenlægges nedad 

igen, men denne gang med en ny klasse. 

Der kommer ikke til at blive tre klasser, der 

sammenlægges, selvom de tilsammen er under 25 

elever. 

Frygt for at kommende børn i Søbo fravælger skolen, 

hvis de er usikre på skolens fremtid 

Pt. venteliste i Søbo. 

Stigning med 10 elever næste skoleår hvor der forventes 

18-19 elever i kommende 0.kl. 

Efter påske kommer der budgetforslag- her inddrages 

evt. formand for skolebestyrelsen og skoleleder. 

Børnehavens bestyrelse er villig til at samarbejde med 

skolens bestyrelse. 

Kommer ikke nye initiativer, prøvehandlinger eller lign, 

men fokus på drift. 

Hvis det giver mening så deltager Tobias gerne til et 

fremtidigt skolebestyrelsesmøde. 

 

2. Kommunikation 

ud – hvem, hvad 

og hvornår? 

D   Nedsætte udvalg – Thomas, Betina, Sandra, Berit og 

Bodil. 

Gøre opmærksom på hvad vi kan og hvad vi er gode til 

som lille skole. 

Vi har erfaring med sammenlæsning af timer  

Vigtigt at kommunikere ud at indskolingen er stor og 

hvorfor der fx kun går 6 elever i 6. kl. 

 

3. En evt. 

sammenlægning 

af 4. og 5. kl. 

efter jul 

D   Det sociale kan styrkes ved at gøre det nu. 

Bekymret for sammenlægning af nuværende 2. og 3. kl., 

men ikke bekymret for sammenlægning af 4. og 5. kl.  

Muligvis prioritere inklusionstimer til den sammenlagte 

klasse for nuværende 2. og 3. kl. 

Kræver muligvis nyt skema 

Mister elever på mellemtrinnet – skal være nysgerrig på 

hvorfor. 

Bekymret for fagligheden og det sociale, når der er få 

elever.  

Indkalde til forældremøde hvor vi fortæller om 

baggrunden for en sammenlægning allerede nu efter jul. 

Indkalde forældre til foråret og informere om 

sammenlægningen af nuværende 2. og 3. kl. 

Tage erfaringer med fra januar til juni. 

Vigtigt at kommunikere ud at der er mulighed for ekstra 

hænder ved at afkorte skoledagen, altså timer med to 



 

  Side 3 

 

 

 

voksne i klassen. 

4. Lærerstilling frem 

mod 

sommerferien 

D   Der overvejes om stillingsopslaget skal laves 

tidsbegrænset eller dækkes internt. 

5.      

 

Udvalg på skolen: 

 

Passive udvalg 

Samarbejdsudvalg Søbo: Sandra og Berit 

 

Lokaludviklingsudvalg (Børnehavebestyrelse, Skolebestyrelse og Lokalråd): 

Bodil, Sandra og Thomas 

 

 

Brugernævnsmøder kommende skoleår afventes 

 

 

Bestyrelsesmøder kommende skoleår (udkast): 

 

01.11.22 t       16.15-18.00 

07.12.22 o      16.15-18.00 

17.01.23 t       16.15-18.00 

22.02.23 o      16.15-18.00 Vonsild 

11.04.23 t       16.15-18.00 

31.05.23 o      16.15-18.00 

 

 

 
 


